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Είναι το καταφύγιο
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Ο 

θησαυρός μας, η ελπίδα μας τι είναι; Η εκκλησία,  η εκκλησία δεν είναι μόνο για να 
μας δίνει τα υλικά πράγματα, που τα δίνει και αυτά. Απεδείχθη στον πειρασμό που 
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περνά το γένος μας, η πατρίδα μας, ότι η εκκλησία είναι η μητέρα και σπεύδουμε 
στους ρασοφόρους. Γι’ αυτό και οι ενορίες συνεχώς είναι το καταφύγιο των 
φτωχών, είναι το καταφύγιο των αναγκεμένων. Δεν είναι μόνον αυτό όμως. Η 
εκκλησία του Χριστού μας είναι εκείνη η οποία δίνει τον θησαυρό της Χάριτος του 
Θεού.
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